
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 850
Vil ministeren redegøre for, om det i det kommende bandefængsel er nødvendigt efter 
Danmarks internationale forpligtelser, at de indsatte bandemedlemmer får mere end 4 
kvadratmeter celleplads stillet til rådighed, jf. Sergey Chebotarev (2014) og Mursic (2016, 
para. 136-140), og vil ministeren på baggrund heraf oplyse, om ministeren vil støtte et 
forslag fra Dansk Folkeparti om, at de indsatte bandemedlemmer maksimalt må have 4 
kvadratmeter celleplads stillet til rådighed i det nye bandefængsel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mikkel.bjoern@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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